
Referat fra generalforsamlingen i Grundejerforeningen Hjortehaven 

Tirsdag den 6. marts 2018 

Der var 33 stemmeberettigede heraf 26 til stede! 

Pkt. 1 Jens Fønss blev valgt til dirigent 

Pkt. 2 Formandens beretning blev godkendt 

 Er vedhæftet dette referat 

Pkt. 3 Regnskabet blev godkendt 

 Er tidligere udsendt med indbydelsen til generalforsamlingen 

Pkt. 4 Formanden Torben Nørskov var på valg og modtog genvalg 

Pkt. 5 Flemming og Bent var på valg og blev genvalgt begge for en 2 årig periode 

Pkt. 6 Keld Eriksen blev genvalgt som suppleant og Poul Dalgaard blev valgt som ny 

suppleant 

Pkt. 7 Revisorerne og suppleanten blev genvalgt Juan, Carsten og Sonja  

Pkt. 8 1. Bestyrelsens forslag v/Gert Andersen blev minus fældning af fyrretræerne 

  sammen med Bjarne Hansens forslag  C godkendt med samtlige stemmer 

 2. Bjarne Hansens forslag A,B og D blev godkendt med samtlige stemmer 

 3. Peter Rasmussens forslag blev nedstemt med samtlige stemmer 

 4. Peter Kjeldsens forslag blev nok hverken godkendt eller afvist. 

 Bestyrelsen foreslog forsamlingen at de der gerne så en anden form for  

 Bump på vejen (en blødere variation end den som nu igen er blevet fjernet) kunne 

skrive til Grundejerforeningen via vores mailadresse på www.hjortehaven.dk om 

hvad de ønsker og lidt om støj, fart mm, 

 så vil bestyrelsen med disse forhåbentlige mange tilkendegivelser skrive til 

kommunen og bede dem lave nogle nye bedre fartdæmpende ”bump” på vejen og 

dette var der stor tilslutning til. 

Pkt. 9 Budgettet blev godkendt.  

Kontingentet for 2018 er uændret fra 2017 på 1.800 kr. 

 

Pkt. 10 En løs snak om lidt forskellige ting, Birketræets bevaring, Benny gode snerydning for 

nogle af os på Sikavej,  

Således sluttede generalforsamlingen i god ro og orden. 

Sign-………………………………………………………  

Jens Fønss   

http://www.hjortehaven.dk/

